
M eland kommune

Møteprotokoll
for

Kommunestyret

Møtedato: 15.06.2016
Møtestad: Klubbhuset til Nordre Holsnøy Idrettslag i Leirdalen
Møtetid: 17.00 - 19.30

Møtet vart styrt av ordførar Øyvind H. Oddeka l v.

Medlemmene var innkalla i skriv dat. 07.06.16 og møtet var kunngjort i pressa 10.05.16 .

Det var ikkje kome inn spø r smål til spørjetimen.

I starten av møtet orienterte sektorsjef teknisk Anny Bastesen om manglande kapasitet på
saksbehandling av priv ate planar , og kva verkemiddel som skal setjast i verk.

Personal og organisasjonssjef Kari Anne Iversen orienterte om beredskapen i Meland.

O rdførar opplyste om at det må veljast ein setjevaraordførar.
Ordfør ar kom med framlegg om Mabel Johansen som setjevaraordførar.
Mabel Johansen vart samrøs ytes vald som setjevaraordførar.

Steinar Erstad møtte til sak 53 og 54.

Kommunestyret hadde pause frå kl. 18:30 - 18:40.

Det vart halde gruppemøte frå kl. 19:10 - 19: 25.

Møtedeltakarar Parti Rolle
Øyvind Oddekalv AP Ordførar
Anne Grete Eide AP Medlem
Erling Rønnestad KRF Medlem
Tormod Skurtveit AP Medlem
Kjersti Vikebø Nesse AP Medlem
Asbjørn Larsen AP Medlem
Tom Inge Karlsen AP Medlem
Øystein Berland Blom H Medlem
Mabel Johansen H Medlem
Thomas H. Wallem H Medlem
Fredrik Seliussen H Medlem
Sigmund Larsen FrP Medlem
Øyvind Bratshaug FrP Medlem
Sølvi Norunn Knudsen SP Medlem
Per Kristian Holmetun SP Medlem
Rune Lekven Skår SP Medlem
Marit Samnøy Jøssang KRF Medlem
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Stian Lavik KRF Medlem 

Silje Ingelin Sæterstøl V Medlem 

Beate Seveline Eknes V Medlem 

Leif Johnsen MDG Medlem 

Morten Klementsen BF Medlem 

Are Nygård AP Varamedlem 

Terje Larsen H Varamedlem 

Steinar Erstad H Varamedlem 

Tor Oscar Maaseide FrP Varamedlem 

Roy Tore Skaar FrP Varamedlem 

Torunn Skurtveit MDG Varamedlem 

  

Forfall meldt frå følgjande medl. Parti 

Henriette Fennelly FrP 

Karina Garnes Reigstad MDG 

Nils Marton Aadland H 

Ørjan Evald Kristiansen FrP 

Åse Nina Sudmann AP 

 

 
Desse møtte frå administrasjonen: Rådmann Ingvild Hjelmtveit, personal og organisasjonssjef  
Kari Anne Iversen. Sektorsjef teknisk Anny Bastesen og kommuneplanleggar Kristin Nåmdal tok del i 
første del av møtet. 
 
 
 
Protokollførar: Randi Hilland 
 
 
 

16. juni 2016 
 
 

Øyvind H. Oddekalv 
ordførar 

 
 
 
 

Randi Hilland                                                                                                                        Mabel Johansen 
Konsulent                                                                                                                            setjevaraordførar 
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48/2016: Godkjenning av innkalling og sakliste 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
"Innkalling og sakliste vert godkjent." 

 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 
Det var sendt ut 2 tilleggsinnkallingar. 
 
Marit Jøssang bad om at kommunestyret får tilsendt på e-post framlegg til vedtak frå andre utval. 
Ikkje godt nok at det berre vert delt ut i møtet. 
 
Beate Eknes bad om at det vert opplyst på innkallinga til kommunestyret at det skal vere 
generalforsamling i Meland Utbyggingsselskap AS og årsmøte i Meland Frivilligsentral.  
 
 
KS - 48/2016 VEDTAK: 
"Innkalling og sakliste med ovannemnde merknader vert godkjent." 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

49/2016: Godkjenning av møtebok 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
"Møtebok frå møte 11.05.16 vert godkjent." 

 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 49/2016 VEDTAK: 
"Møtebok frå møte 11.05.16 vert godkjent." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

50/2016: Referatsaker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
"Meldingane vert tekne til orientering." 

 
 
 
 
 
 



15.06.2016 KOMMUNESTYRET 
Følgjande skriv vart delte ut i møtet: 

Skriv frå Fylkesmannen - budsjett for 2016 
Skriv frå Statens vegvesen - E39 Flatøy - Eikefettunnelen, presentasjon og tilråding i silingsrapport 

Marit Jøssang stilte spørsmål om skriv nr. 2. 

Administrasjonen svarte. 

 
KS - 50/2016 VEDTAK: 
"Meldingane vert tekne til orientering." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

51/2016: Orientering om status kommunestruktur 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 

 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 
 

Ordførar orienterte om endringar i den endeleg intensjonsavtalen. 

Avtalen vert lagt fram for kommunestyret onsdag 22. juni. 

 
KS - 51/2016 VEDTAK: 
"Orienteringa vert teken til vitanede." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

52/2016: Budsjettendring, auka kostnader ved omlegging av leidningsnettet på Moldekleiv 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyret auker brutto investeringsramme for 2016 med kr 180 000,- Summen vert 
finansiert med bruk av unytta lånemidlar for 2015, tilsvarande kr 180 000.» 

 
18.05.2016 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 50/2016 VEDTAK: 

 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 



 

 
KS - 52/2016 VEDTAK: 
«Kommunestyret auker brutto investeringsramme for 2016 med kr 180 000,- Summen vert finansiert 
med bruk av unytta lånemidlar for 2015, tilsvarande kr 180 000.» 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

53/2016: Søknad om tilskot til sikring av fjellskrent 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyret i Meland avslår søknad om økonomisk stønad til fjellsikringsarbeid 
Frekhaugmarka vel har gjennomført.» 

 

 
18.05.2016 FORMANNSKAPET 
Tilleggsframlegg frå Nils Marton Aadland, H: 

"Frekhaugmarka Vel blir oppmoda til å gå i dialog med grunneigar for å finna ei løysing på saka." 

Avrøysting: 
Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
Tilleggsframlegg frå Nils Marton Aadland vart samrøystes vedteke. 

 
FS - 51/2016 VEDTAK: 
"Kommunestyret i Meland avslår søknad om økonomisk stønad til fjellsikringsarbeid Frekhaugmarka 
vel har gjennomført. 
 
Frekhaugmarka Vel blir oppmoda til å gå i dialog med grunneigar for å finna ei løysing på saka." 

 

 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 
Mabel Johansen, H, bad kommunestyret vurdere hennar habilitet ved handsaming av saka, grunna at 
ho er leiar i Frekhaugmarka Vel og har skrive søknaden. 

Mabel Johansen gjekk frå ved handsaming av habilitetsspørsmålet. 

Erling Rønnestad, KrF, bad kommunestyret vurdere hans habilitet ved handsaming av saka, grunna at 
han er medlem og revisor i Frekhaugmarka Vel. 

Steinar Erstad, H, tok sete. 



Ordførar gjorde framlegg om at Mabel Johansen vert erklært inhabil i saka. 

Dette  framlegget vart samrøystes vedteke. 

Mabel Johansen vert erklært inhabil i saka. 

Ordførar gjorde framlegg om at Erling Rønnestad vert erklært habil i saka. 

Dette framlegget vart samrøystes vedteke. 

Erling Rønnestad vert erklært habil i saka. 

Deretter tok Erling Rønnestad sete. 

 
KS - 53/2016 VEDTAK: 
"Kommunestyret i Meland avslår søknad om økonomisk stønad til fjellsikringsarbeid Frekhaugmarka 
vel har gjennomført. 
 
Frekhaugmarka Vel blir oppmoda til å gå i dialog med grunneigar for å finna ei løysing på saka." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

54/2016: Investeringsmidlar kommunale bustader 2016 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Formannskapet tar saka til orientering. Avsette midlar i investeringsbudsjettet for 2016 kan nyttast 
til kjøp av bustader. Administrasjonen kjem tilbake med ei bustadmelding for den kommunale 
bustadpolitikken, for behandling i samband med årsbudsjettet for 2017.» 

 

 
18.05.2016 FORMANNSKAPET 
Avrøysting: 
Framlegg til vedtak fekk 6 røyster for, (AP, H, KrF, SP, V), 1 røyst mot, (FrP), og er såleis vedteke. 

 
FS - 49/2016 VEDTAK: 
«Formannskapet tar saka til orientering. Avsette midlar i investeringsbudsjettet for 2016 kan nyttast 
til kjøp av bustader. Administrasjonen kjem tilbake med ei bustadmelding for den kommunale 
bustadpolitikken, for behandling i samband med årsbudsjettet for 2017.» 

 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 
Fredrik Seliussen, H, bad kommunestyret vurdere hans habilitet ved handsaming av saka, grunna at 
han er deleigar i "Bolig for alle". 



Fredrik Seliussen gjekk frå ved handsaming av habilitetsspørsmålet. 

Steinar Erstad, H, tok sete ved handsaminga av habilitetsspørsmålet. 

Ordførar gjorde framlegg om at Fredrik Seliussen vert erklært habil i saka. 

Dette  framlegget vart samrøystes vedteke. 

Fredrik Seliussen vert erklært habil i saka. 

Deretter tok Fredrik Seliussen sete. 

Avrøysting: 

Framlegget frå formannskapet fekk 23 røyster for, (AP, H, SP, KrF, V, MDG, BF), 4 røyster mot, 
(FrP), og er såleis vedteke. 

 
KS - 54/2016 VEDTAK: 
"Kommunestyret tar saka til orientering. Avsette midlar i investeringsbudsjettet for 2016 kan nyttast 
til kjøp av bustader. Administrasjonen kjem tilbake med ei bustadmelding for den kommunale 
bustadpolitikken, for behandling i samband med årsbudsjettet for 2017." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

55/2016: Barnehageplan (kvalitetsdel) 2016-2020 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyret godkjenner barnehageplan (kvalitetsdel) for 2016-2020» 
 

Utval for levekår – 38/2016 

ULK – behandling: 

Tilleggsframlegg i møte frå Stian Lavik (KrF): 

"Kommunestyret godkjenner Barnehageplan (kvalitetsdel) for 2016-2019, med fylgjande tillegg: 

1. Formålsparagraf flyttast fyrst i kapittel 3. 

2. Under kapittel 3.3.1 vert det lagt til ein ny setning (tillegg etter 1. avsnitt): "Tiltrekkjelege og gode 
uteareal i nærområda for turar og leik er ein viktig faktor for strukturell kvalitet i barnehagane". 

3. Under kapittel 4.3 Innhaldskvalitet kjem eit nytt punkt 1: "Arbeid med leik i barnehagane". 
Tilsvarande vert dette teke med som fyrste målpunkt i kapittel 5, under Innhaldsmål. 
 



4. I kapittel 4.1. nytt 1 punkt "Nok vaksne i høve til tal på barn". Det same gjeld kapittel 5 under 
strukturelle mål: nytt fyrste målpunkt. 

Kommunestyret ber om at administrasjonen gjev årleg statusmelding til Utval for levekår 
vedkomande framdrift (mål, strategi og tiltak) i planperioden." 

Avrøysting: 

Tilleggsframlegget frå Stian Lavik (KrF) fekk 8 røyster for (1 Sp, 1 KrF, 2 AP, 1 H, 1 Frp, 1 V, 1 MDG), 
og vart såleis samrøystes vedteke. 

 
ULK – framlegg til vedtak: 
"Kommunestyret godkjenner Barnehageplan (kvalitetsdel) for 2016-2019, med fylgjande tillegg: 

1. Formålsparagraf flyttast fyrst i kapittel 3. 

2. Under kapittel 3.3.1 vert det lagt til ein ny setning (tillegg etter 1. avsnitt): "Tiltrekkjelege og gode 
uteareal i nærområda for turar og leik er ein viktig faktor for strukturell kvalitet i barnehagane". 

3. Under kapittel 4.3 Innhaldskvalitet kjem eit nytt punkt 1: "Arbeid med leik i barnehagane". 
Tilsvarande vert dette teke med som fyrste målpunkt i kapittel 5, under Innhaldsmål. 
 
4. I kapittel 4.1. nytt 1 punkt "Nok vaksne i høve til tal på barn". Det same gjeld kapittel 5 under 
strukturelle mål: nytt fyrste målpunkt. 

Kommunestyret ber om at administrasjonen gjev årleg statusmelding til Utval for levekår 
vedkomande framdrift (mål, strategi og tiltak) i planperioden." 
 

 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 55/2016 VEDTAK: 
"Kommunestyret godkjenner Barnehageplan (kvalitetsdel) for 2016-2019, med fylgjande tillegg: 

1. Formålsparagraf flyttast fyrst i kapittel 3. 

2. Under kapittel 3.3.1 vert det lagt til ein ny setning (tillegg etter 1. avsnitt): "Tiltrekkjelege og gode 
uteareal i nærområda for turar og leik er ein viktig faktor for strukturell kvalitet i barnehagane". 

3. Under kapittel 4.3 Innhaldskvalitet kjem eit nytt punkt 1: "Arbeid med leik i barnehagane". 
Tilsvarande vert dette teke med som fyrste målpunkt i kapittel 5, under Innhaldsmål. 

4. I kapittel 4.1. nytt 1 punkt "Nok vaksne i høve til tal på barn". Det same gjeld kapittel 5 under 
strukturelle mål: nytt fyrste målpunkt. 
 
 



Kommunestyret ber om at administrasjonen gjev årleg statusmelding til Utval for levekår 
vedkomande framdrift (mål, strategi og tiltak) i planperioden." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

56/2016: Meland kommune - Alkoholpolitisk handlingsplan 2016-2019 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyret godkjenner Alkoholpolitisk handlingsplan for perioden 2016-2019 slik den ligg føre 
(vedlegg). Aktuelle vedtak følger av kvart kapittel/punkt i plandokument.» 

Utval for levekår – 38/2016 

ULK – behandling: 

ULK – framlegg til vedtak: 
«Kommunestyret godkjenner Alkoholpolitisk handlingsplan for perioden 2016-2019 slik den ligg føre 
(vedlegg). Aktuelle vedtak følger av kvart kapittel/punkt i plandokument.» 

 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 56/2016 VEDTAK: 
«Kommunestyret godkjenner Alkoholpolitisk handlingsplan for perioden 2016-2019 slik den ligg føre 
(vedlegg). Aktuelle vedtak følger av kvart kapittel/punkt i plandokument.» 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

57/2016: Høyringsuttale til Hordaland fylkeskommune sin skulebruksplan 2016 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Meland kommune krev at Fylkestinget gjer fylgjande vedtak 

·  Nordhordland skal ha dagens tre vidaregåande skular; Knarvik, Austrheim og Osterøy (i Arna 
region), og me skal ha kapasitet på utdanningstilbod på 1300 plassar (for Knarvik og Austrheim), 
slik elevtalsprognosen tilseier.  

·  Knarvik VGS får tilført Kunst, design og arkitektur, og får behalde Service og samferdsel med 
Transport og logistikk. 

·  Austrheim VGS vert satsa på ved å oppretthalda studiespesialiserande tilbod som vert utvida med 
fordjuping i havsportretta friluftsliv.  

·  Bygg- og anleggsfagtilbodet må verta utvida med ISO-faget (isolasjon, stillas, overflate) ved anten 
Austrheim VGS eller Knarvik VGS. Me har fått innspel frå næringslivet om at dei ynskjer norske 



fagarbeidarar i dette faget, men det meste av kompetansen er i dag utanlands. 

·  Det må også investerst i bygningar som samlokaliserer Knarvik VGS på Juvikstølen, og nybygg ved 
Austrheim VGS. 

·  Nordhordland har gode tradisjonar for satsing på yrkesfag, og me har eit særs godt samarbeid 
mellom næringsliv, kommunar og skular som gjer at me har høgt tal læreplassar i regionen. Dette 
underbyggjer at det ikkje må flyttast opplæringstilbod ut av regionen. 

·  Samarbeidsavtalen med Sogn og Fjordane må vidareførast slik at elevane dette gjeld får bu heime 
og gå ved Austrheim VGS. Skulane er til for elevane, same kor dei bur! 

·  TAF-tilbodet må synast betre i utdanningstilbodet. Me meiner det desavuerer dette tilbodet at det 
ikkje i det heile blir omtalt i skulebruksplanen. 

 

 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 
 
 
Skriv frå Regionrådet dat. 15. juni 2016 vart delt ut i møtet. 
 
 
KS - 57/2016 VEDTAK: 
"Kommunestyret i Meland vedtek følgjande uttale og stiller seg bak høyringsuttalen frå 
Regionrådet. 

Meland kommune krev at Fylkestinget gjer fylgjande vedtak  

·  Nordhordland skal ha dagens tre vidaregåande skular; Knarvik, Austrheim og Osterøy (i Arna 
region), og me skal ha kapasitet på utdanningstilbod på 1300 plassar (for Knarvik og 
Austrheim), slik elevtalsprognosen tilseier.  

·  Knarvik VGS får tilført Kunst, design og arkitektur, og får behalde Service og samferdsel med 
Transport og logistikk. 

·  Austrheim VGS vert satsa på ved å oppretthalda studiespesialiserande tilbod som vert utvida 
med fordjuping i havsportretta friluftsliv.  

·  Bygg- og anleggsfagtilbodet må verta utvida med ISO-faget (isolasjon, stillas, overflate) ved 
anten Austrheim VGS eller Knarvik VGS. Me har fått innspel frå næringslivet om at dei ynskjer 
norske fagarbeidarar i dette faget, men det meste av kompetansen er i dag utanlands. 

·  Det må også investerst i bygningar som samlokaliserer Knarvik VGS på Juvikstølen, og nybygg 
ved Austrheim VGS. 

·  Nordhordland har gode tradisjonar for satsing på yrkesfag, og me har eit særs godt samarbeid 
mellom næringsliv, kommunar og skular som gjer at me har høgt tal læreplassar i regionen. 
Dette underbyggjer at det ikkje må flyttast opplæringstilbod ut av regionen. 

·  Samarbeidsavtalen med Sogn og Fjordane må vidareførast slik at elevane dette gjeld får bu 
heime og gå ved Austrheim VGS. Skulane er til for elevane, same kor dei bur! 

·  TAF-tilbodet må synast betre i utdanningstilbodet. Me meiner det desavuerer dette tilbodet 
at det ikkje i det heile blir omtalt i skulebruksplanen." 



 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

58/2016: Søknad om fritak frå politiske verv 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Kommunestyret godkjenner at Ida Cecilie Alvær får fritak for alle politiske verv ut gjeldande 
periode. Som nytt varamedlem til Utval for levekår vert vald…………….» 

 
11.05.2016 KOMMUNESTYRET 
Kommunestyret utset val av nytt varamedlem til Utval for levekår. 

 

 
KS - 45/2016 VEDTAK: 
"Kommunestyret godkjenner at Ida Cecilie Alvær får fritak for alle politiske verv ut gjeldande 
periode." 

 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 
Sigmund Larsen, FrP, kom med framlegg på nytt varamedlem til Utval for levekår:   

"Roy Tore Skaar" 

Dette framlegget vart samrøystes vedteke. 

 
KS - 58/2016 VEDTAK: 
"Som nytt varamedlem til Utval for levekår vert vald Roy Tore Skaar." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

59/2016: Val av meddommarar til tingretten 01.01.17 - 31.12.2020 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Stine Dahl                                                   
Marie Skorpen                                         
Tone Gunn Simonsen Solsvik                     
Evy Straumøy                                         
Linda Gjelsvik Teigen                     
Kjersti Nygård Vie                                         
Linn Christine Barstad                               
Henriette Fennelly                                         



Åse Grønsnes                                         
Camilla Holmetun                                         
Grete Sylvi Erdal Husebø                               
Turid Hesjedal                               
Pia Elin Grøneng                                         

Rune Brekkhus                               
Karl Andre Dale                               
Steinar Erstad                               
Dan-Erik Johannesen                     
Thomas Fosse                               
Torstein Vik                                         
Are Nygård                                         
Bent Gunnar Næss                     
Emil Stenersen                               
Øystein Vikebø                               
Ronald Øyen                     
Monrad Boge                               
Morten Klementsen                     

 

 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 
Ordførar opplyste feil på namna til 3 meddommarar i framlegget frå valnemnda: 

Rette namna er: 

Marie Skorpen Norheim 
Tone Gunn Solsvik 
Pia Elen Grøneng 

 
KS - 59/2016 VEDTAK: 
"Følgjande vert valde til meddommar til tingretten i perioden 01.01.17 - 31.12.20: 
 
Stine Dahl                                                   
Marie Skorpen Norheim                                         
Tone Gunn Solsvik                     
Evy Straumøy                                         
Linda Gjelsvik Teigen                     
Kjersti Nygård Vie                                         
Linn Christine Barstad                               
Henriette Fennelly                                         
Åse Grønsnes                                         
Camilla Holmetun                                         
Grete Sylvi Erdal Husebø                               
Turid Hesjedal                               
Pia Elen Grøneng                                         

Rune Brekkhus                               



Karl Andre Dale                               
Steinar Erstad                               
Dan-Erik Johannesen                     
Thomas Fosse                               
Torstein Vik                                         
Are Nygård                                         
Bent Gunnar Næss                     
Emil Stenersen                               
Øystein Vikebø                               
Ronald Øyen                     
Monrad Boge                               
Morten Klementsen»                     

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

60/2016: Val av lagrettemedlemmer og meddommarar for perioden 01.01.17 - 31.12.20 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
«Lagrettemedlemmer  01.01.2017-31.12.2020 

Mai Britt Brakstad                                         
Beate Andersen                                         
Anne Lise Gulli Geitanger 
Lillian Merete Sivertsen Torvund  
Anne Grete Eide                               
Berit Markhus                                                   

Åge Grasdal                                                   
Stein Erik Ebbesvik                                         
Tore Eugen Hansen           
Torfinn Losnedal                                         
Bjørn Østgårdsgjelten                               
Charles Lindberg»                               

 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 
Ordførar opplyste feil på namna til 1 meddommar i framlegget frå valnemnda: 

Rett namn er: 

Mai Britt Barstad 

 

 
KS - 60/2016 VEDTAK: 



«Følgjande vert valde til lagrettemedlemmer i perioden 01.01.2017-31.12.2020 

Mai Britt Barstad                                         
Beate Andersen                                         
Anne Lise Gulli Geitanger 
Lillian Merete Sivertsen Torvund  
Anne Grete Eide                               
Berit Markhus                                                   

Åge Grasdal                                                   
Stein Erik Ebbesvik                                         
Tore Eugen Hansen           
Torfinn Losnedal                                         
Bjørn Østgårdsgjelten                               
Charles Lindberg»                               

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

61/2016: Val av jordskiftedommarar til jordskifteretten 2017-2020 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
« 
Jordskiftemeddommarar til jordskifteretten for perioden 
01.01.2017 – 31.12.2020 

Cecilie Brandt           
Gro Dale Dalland 
Liv Hopland van der Kooij 
Marianne Stople 
Kathrine Straumøy Brakstad           
Vigdis Gaustad                               
Rikke Jensen                               
Aslaug Haugland                     
Tone Skurtveit Iden                     
Bente Oliversen Sagstad                     

Atle Håtuft                                         
Sigve Eldøy                                         
Dagfinn Skare                               
Kåre Skibenes                               
Lars Skintveit                               
Magnar Askeland                               
Åsmund Skurtveit                               
Helge Henanger                                
Jacob Hernar                               
Svein Arne Dale                               

 
 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 



 
 
KS - 61/2016 VEDTAK: 
«Følgjande vert valde til jordskiftedommar i perioden 01.01.2017-31.12.2020: 

Cecilie Brandt           
Gro Dale Dalland 
Liv Hopland van der Kooij 
Marianne Stople 
Kathrine Straumøy Brakstad           
Vigdis Gaustad                               
Rikke Jensen                               
Aslaug Haugland                     
Tone Skurtveit Iden                     
Bente Oliversen Sagstad                     

Atle Håtuft                                         
Sigve Eldøy                                         
Dagfinn Skare                               
Kåre Skibenes                               
Lars Skintveit                               
Magnar Askeland                               
Åsmund Skurtveit                               
Helge Henanger                                
Jacob Hernar                               
Svein Arne Dale                               

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

62/2016: Val av skjønsmedlemmer 2017 - 2020 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Svein Arne Dale                               
Terje Larsen                                         
Nils Arne Spjeld                     
Christel Brakstad Bratshaug           
Mona Beate Hindenes                     

 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 62/2016 VEDTAK: 
"Følgjande vert valde som skjønsmenn for perioden 01.01.17 - 31.12.2020: 

Svein Arne Dale                               
Terje Larsen                                         
Nils Arne Spjeld                     



Christel Brakstad Bratshaug           
Mona Beate Hindenes"                     

 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

63/2016: Val av forliksrådsmedlemmer 2017 - 2020 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Medlem  :                     Ørjan Kristiansen             

Varamedlem :               Siri Førde Flatøy            

 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 63/2016 VEDTAK: 
"Følgjande vert valde til forliksrådsmedlemmer for perioden 01.01.17 - 31.12.2020: 

Medlem:  Ørjan Kristiansen             

Varamedlem:  Siri Førde Flatøy            

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

64/2016: Interpellasjon - Rasteplassar og parkeringsplassar ved mykje brukte turområde 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 

 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 
 
Svar på interpellasjonen frå Sølvi Knudsen 

Opparbeiding av rasteplassar og parkeringsplassar ved mykje brukte turområder er utan tvil eit godt 
tiltak. 

Det er likevel ikkje slik at ein berre kan setje i gang med slike tiltak. Det er krav om at det er forankra i 
vedtatte planar, at det er gjort avtale om bruk av grunn (ev. om kjøp av grunn), avkjørsle må vere i 
tråd med regelverket og godkjent av vegmynde, det må finnast økonomiske midlar til å gjere sjølve 
opparbeidinga og personellmessige ressursar må ev. prioriterast til både planlegging og 



gjennomføring. 

Tiltaka må først og fremst innarbeidast i kommunale planar, t.d. plan for idrettsanlegg og friluftsliv. 
Dernest må det sikrast finansiering gjennom prioritering i okonomiplan og budsjett. Rasteplassar 
langs fylkesveg er heller ikkje eit kommunalt ansvar. 

Slik ordføraren forstår det finn rådmannen det vanskeleg å bruke knappe ressursar på dette før det 
er forankra i gjeldande planar. 

Eit alternativ er at Utval for levekår arbeider vidare med å identifisere aktuelle stader for at desse ev. 
kan inkluderast på eit seinare tidspunkt når ein rullerer gjeldande planar (plan for idrettsanlegg og 
friluftsliv, arealdelen av kommuneplanen, o.a. planar). Deretter må det takast høgde for dette i 
økonomiplanarbeidet." 

 

Fellesframlegg i møtet: 

"Utval for levekår arbeider vidare med å identifisere aktuelle stader for at desse ev. kan inkluderast 
på eit seinare tidspunkt når ein rullerer gjeldande planar (plan for idrettsanlegg og friluftsliv, 
arealdelen av kommuneplanen, o.a. planar). Det må det takast høgde for dette i 
økonomiplanarbeidet." 

Avrøysting: 
Dette framlegget vart samrøystes vedteke. 

 
KS - 64/2016 VEDTAK: 
"Utval for levekår arbeider vidare med å identifisere aktuelle stader for at desse ev. kan inkluderast 
på eit seinare tidspunkt når ein rullerer gjeldande planar (plan for idrettsanlegg og friluftsliv, 
arealdelen av kommuneplanen, o.a. planar). Det må det takast høgde for dette i 
økonomiplanarbeidet." 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

65/2016: TV-aksjonen 2016 - Oppretting av kommunekomité 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 

 
15.06.2016 KOMMUNESTYRET 
 
Framlegg til vedtak frå ordførar: 

"Utval for levekår vert kommunekomité. 



Følgjande personar er med i komitéen: 

Sølvi Knudsen 
Stian Lavik 
Kjersti Vikebø Nesse 
Tom Inge Karlsen 
Thomas H. Wallem 
Øystein blom 
Ørjan Kristiansen 
Beate Eknes 
Leif Johnsen 

Administrasjonen i Meland kommune er sekretariat." 

Dette framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

 
KS - 65/2016 VEDTAK: 
"Utval for levekår vert kommunekomité. 

Følgjande personar er med i komitéen: 

Sølvi Knudsen 
Stian Lavik 
Kjersti Vikebø Nesse 
Tom Inge Karlsen 
Thomas H. Wallem 
Øystein blom 
Ørjan Kristiansen 
Beate Eknes 
Leif Johnsen 

Administrasjonen i Meland kommune er sekretariat." 

 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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